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Z A P I S N I K  

Sa 30. sjednice Upravnog odbora STSCG održane 26. jula 2019. 
godine  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Podgorica 26. jula 2019. godine  

 

 

 

 



STSCG  
Upravni odbor  
Br: 01- 
Podgorica, 26. jul 2019. godine 
 
Sjednici prisustvuju: Ratko Dedić, Milan Bojanić, Vesko Petričević, Ranko Boca, 
Nenad Raičević, Jovica Franeta - članovi Upravnog odbora i Sunčica Rogić, sekretar 
STSCG. 
 
Odsustvuju: Branko Cubović, Rodoljub Ćorić i Ratko Bataković 
 
Sjednicom je predsjedavao Ratko Dedić, predsjednik STSCG.  
 
Za ovu sjednicu utvrđen je sljedeći  
 
 

D N E V N I  R E D  
 
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice 
2. Izvještaj o pripremi 45. Balkanskog prvenstva za seniore 
3. Izvještaj sa Evropskog prvenstva za mlade 
4. Pitanja i predlozi 

 
1. 
 

Zapisnik sa prethodne sjednice usvojen je jednoglasno, uz dopunu tačke 8: 

„Za narednu sezonu Savez se odriče dijela obeštećenja za prelazak igrača u drugi 
klub“. 

2. 

Predsjednik STSCG, Ratko Dedić, predstavio je progres organizacije Balkanskog 
prvenstva za seniore.  

Nenad Raičević predstavio je stanje organizacije po pitanju smještaja učesnika, 
nagrada, televizijskog prenosa, sudijske organizacije, volontera i ostalih važnih 
segmenata. 

3. 

Izvještaj sa Evropskog prvenstva za mlade pripremila je i predstavila selektorka, 
Dijana Zonjić. Pored toga, selektorka je obrazložila razloge otkazivanja učešća 
reprezentativaca Filipa Radovića i Luke Bakića na predstojećem Balkanskom 
prvenstvu za seniore. 



4. 

1) Nenad Raičević je izložio plan seminara za trenere, koji će se održati tokom 
Balkanskog prvenstva u SC Verde.  
 
Upravni odbor je zadužio sekretara da o obavijestiti klubove o održavanju seminara. 
 
2) Milan Bojanić je postavio pitanje vezano za registraciju igrača – da li su potrebne 
pristupnice za igrače koji su prethodnih godina nastupali za isti klub. Proceduru oko 
registracije predstavio je predsjednik Registracione komisije, Ranko Boca. 
 
Kako bi klubovi imali dovoljno vremena da pripreme dokumentaciju, Upravni odbor je 
odlučio da je rok za dostavljanje dokumentacije: 

 za nove igrače (one koji prelaze iz kluba u klub, ili se prvi put registruju) kraj 
prelaznog roka – 1. avgust. 

 za igrače koji nisu mijenjali klub – 1. oktobar.  

Ukoliko se do naznačenog roka ne dostavi potrebna dokumentacija za registraciju 
igrača, isti će biti brisani sa spiska registrovanih igrača. 
 
Upravni odbor je zadužio sekretara da odluku dostavi svim klubovima. 
 
3) Sunčica Rogić je predstavila raspored sredstava za pomoć klubovima, koncipiran 
prema zaključcima sa prethodne sjednice. Upravni odbor je zaključio da se isplata 
sredstava klubovima izvrši nakon izmirenja duga, koji klub potencijalno ima prema 
Savezu za prethodne takmičarske sezone. 
 
4) Upravni odbor je zadužio Stručni savjet da, u roku od 10 dana, donese odluku o 
dodjeljivanju stipendije za perspektivne igrače/igračice u iznosu od 500 eura i istu 
dostavi Savezu. 
 
5) Upravni odbor je u načelu raspravljao o eventualnom angažmanu novog komesara 
lige, kao i angažmanu drugog selektora. Po ovim pitanjima odlučivaće se na nekoj od 
narednih sjednica Upravnog odbora, nakon Balkanskog prvenstva. 
 
6) Predsjednik Upravnog odbora je zadužio sve članove da primjedbe na pravilnike 
i/ili Statut dostave u pisanoj formi u roku od dva mjeseca. 
 
Sjednica je trajala od 12 do 14 časova. 

 
SEKRETAR STSCG           PREDSJEDNIK STSCG  

    Sunčica Rogić                  Ratko Dedić  


